
KARLSTADS RIDKLUBB Protokoll 
Bråtebäcken 210  
656 39 KARLSTAD 
 

1 
 

 Styrelsemöte för Karlstads Ridklubb 2023-09-10 

Tid: Kl. 18.00 
Plats: Karlstads Ridklubb, teorisalen och digitalt 
 
Närvarande:     
Inger Edfors  ordförande 
Karin Wadman Adeen             sekreterare 
Ami Cooper  vice ordförande, t o m § 6 
Jaymie Grahn  kassör 
Charlotte Carlsson ledamot 
Joakim de Jong                         ledamot  
Jana Ehn  ledamot, fr o m § 5 
Helena Svensson                      suppleant 
Erica Hinders                             ledamot 
Matilda Rosengren u-sek, ledamot 
Tova Johnsson                  u-sek, suppleant 

Malin Stensson                   verksamhetschef, adjungerad  

 
Ej närvarande 
Therese Aitman suppleant 
 
§1 Mötets öppnande 
Inger Edfors förklarade mötet öppnat.  

§2 Val av justerare 
Matilda Rosengren utsågs att justera protokollet. 

§3 Godkännande av dagordning                                                                                                   
Dagordningen godkändes.  

§4 Föregående protokoll 
Styrelsemöte 2023-08-13 och beslut per capsulam 2023-08-25; dokumenten lades till handlingarna. 

§5 Ekonomi 
- Resultat- och balansrapport 
Ordföranden och kassören redovisade balans- och resultatrapporterna tom. augusti 2023. Prognosen 
för årets ekonomiska resultat pekar på ett underskott på ca 100 tkr, i huvudsak på grund av ökade 
kostnader för foder och spån. Vid styrelsens junimöte beslöts att höja avgifterna för lektionsryttare 
ht23, men avvakta med höjning för uppstallade. Mot bakgrund av det ekonomiska läget tas följande 
beslut: 

Styrelsen beslutar  

- att höja service- och täckesavgift för uppstallade med 2 % fr o m den 1 november 2023.   
- att snarast kontakta kommunen avseende föreningens ekonomiska läge, samt ansöka om extra 

bidrag för att täcka ökade kostnader för hö och spån.  

Vad gäller tidigare framfört önskemål om bidrag/ subventioner till de ryttare som tävlar för KRK tas 
ett förslag fram till kommande sammanträde med avsikten att ett beslut ska gälla fr o m 2024.  
Resultat- och balansrapporten lades till handlingarna.  
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§6 Rapport från verksamhetsområden 
- Ridskolan 
Antalet uppsittningar var under föregående vecka (v35) 329 ridande av totalt 390 platser. P g a 
tappskor, sticksår och hovbölder har flera hästar inte kunnat användas i lektionsverksamheten, vilket 
medfört en större belastning på de övriga. Frukostridningen har därför inte startat än och några 
ponnyridningar genomförs inte heller för närvarande. Sadlarna har setts över, några hästar har fått 
nya, och några har fräschats upp. FU-gruppen har varit på studiebesök hos Vara Hästsportklubb som 
har en ridanläggning med särskilt fokus på PARA-sport.  
Svenska  Ridsport-förbundets Ryttarutveckling steg 1 startar i oktober. Fredag 15 september 
genomförs en kurs i distriktets regi för stallpersonal i första hjälpen för häst.  
Hästar: Successivt behövs fler hästar för att inte belastningen på dem ska bli för hög. Det finns ett 
stort behov av en ny ponny och styrelsen tillstyrker verksamhetschefens arbete avseende inköp.  
Personal: Tommy Högqvist minskar sin tjänstgöring till 40% från och med den 1 oktober och vi 
behöver då förstärka med en 60% anställning.  

- Usek 
Planering av en spökkväll samt årets lucia-show har börjat. Den nya KUL-gruppen har haft sitt första 
möte. I augusti genomfördes en ponnyridning på Stockfallet och i september har man haft en 
ponnyridning på Rotnäs gård. 

- Anläggning  
Jordkullens arbete med hagarna pågår för fullt och beräknas vara klart till CHS. Byte av trasig armatur 
i manegen är på gång. Renovering av fasader och fönster (ridhusets gavlar), samt dörrar beräknas 
starta i oktober. Styrelsen tillstyrker att man tar in en offert från ByggJansson även avseende byte av 
innertak i stallet. 

Beträffande frågan om att ta vatten från Alsterån så finns tveksamheter avseende långsiktighet och 
kostnad i det avtalsförslag som markägaren lämnat, varför andra sätt att lösa bevattningen behövs. 
Joakim får i uppdrag att undersöka förutsättningarna för att KRK borrar egen brunn.  

Styrelsen ger anläggningsgruppen i uppdrag att skissa på ritningar till en lösdrift samt undersöka vilka 
förutsättningar som finns. Förutom bygglov från kommunen så behöver länsstyrelsen höras vad 
gäller tillstånd på grund av att anläggningen ligger nära Alsterdalens kulturarvsområde. 

- Privatuppstallade 
Platserna för privatuppstallade är fyllda. Kontrakten med hyresgästerna håller på att uppdateras.   

- Sponsorer 
Sponsorer för höstdressyren är klara. Arbetet pågår inför CHS. 

- Tävling 
Vi har 80 starter och flera reserver i höstdressyren 17 september, vilket innebär att det blir en lång 
dag med 1a start kl 08.00 och sista klass klar framåt kl. 20.  

- Cafeterian 
Planering av bemanning inför kommande tävlingar pågår. Önskemål finns om att se över utbudet.                                                             

§7 Övriga frågor  
- Trygg förening 
Drygt hälften av begärda registerutdrag har visats upp, men det saknas fortfarande från några. Dessa 
påminns om att det är viktigt att så snart som möjligt beställa och visa upp utdrag.  

-    Ärendelista 
Ärendelistan hade skickats ut innan mötet. Dokumentet lades till handlingarna. 
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-    Kvalitetsmärkning 
Distriktets besöksgrupp kommer till anläggningen 20 september för att göra en förnyad prövning av 
vår kvalitetsmärkning. Detta görs vart tredje år.  

-    Föreningskonferens                                                                                                                                                 
Den 21 oktober ordnar distriktet en föreningskonferens med temat Ideellt engagemang. Konferensen 
genomförs 9.30-16.00 i Skoghalls Folkets Hus och är kostnadsfri då den subventioneras av distriktet 
och RF-SISU Värmland. För att vi ska kunna skicka in gemensam anmälan senast 4 oktober (max 10 
kan delta) ska de som vill delta anmäla detta till Inger senast 2 oktober.  

§8 Datum för kommande möte 
Datum för kommande sammanträden är den 15 oktober kl. 18.00, den 19 november kl. 18.00 och 
den 10 december kl. 18.00.  
 
§9 Mötets avslutande 
Inger Edfors förklarade mötet avslutat.                                                                                                                                                                      

 
Vid protokollet 
 
 
 
 
 
 
Karin Wadman Adeen 
Sekreterare  
 
 
 
 
 
 
Inger Edfors                                                                                      Matilda Rosengren  
Ordförande                                                                                       Justerare 


